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 Valtuutettu Evert Grönblom jätti seuraavan aloitteen: 
 
 Esitän, että Nuorikkalan seisakealue otetaan tarkasteluun ja 

kehittämissuunnitelma sisällytetään kaupungin strategisiin hankkeisiin. 
Raision kaupungin kärkihankkeet, kuten E18-tie, kouluverkon uudistus 
sekä Playa Del Raisio, sijaitsevat kaikki hyvin lähellä Nuorikkalaa. Näin 
ollen alueella on erinomaiset edellytykset kehittyä Raision tulevaisuuden 
kasvukeskukseksi. 

 
 Kaupunginvaltuusto on jo päättänyt budjetissaan investoida 

junaseisakkeeseen, mutta keskustelua on herättänyt se, onko investointi 
kannattava. Jotta investoinnista hyödytään, on välttämätöntä kehittää 
aluetta kokonaisvaltaisesti ja houkutella sekä asukkaita että yrityksiä 
hyödyntämään alueen potentiaalia. 
 
"Miltä kuulostaisi puolessatoista tunnissa Raisiosta Helsingin keskustaan 
tai vartissa Kupittaalle? Entä asunto merinäköalalla ja erinomaisilla ulkoilu- 
sekä urheilumahdollisuuksilla? Tai täysin uudet koulut perheen 
pienimmille?" 
 
Jotta Nuorikkalan alue voidaan kehittää kaupungin vetovoimatekijäksi, 
esitän, että tulevalle valtuustolle esitetään kolme vaihtoehtoa alueen 
kehittämisestä. Näiden vaihtoehtojen tulisi sisältää rohkeita suunnitelmia, 
kuten: 
 
- Teollisuusalueen osittainen muuntaminen asuinalueeksi, jossa 

hyödynnetään alueen logistista sijaintia ja yhteyksiä. 
- Korkea rakentaminen ja merinäköalan hyödyntäminen, joka lisää 

alueen houkuttelevuutta ja tukee kaupungin kasvua. 
- Kaupunkirakenteen tiivistäminen ja asumisen sekä yritystoiminnan 

yhdistäminen, jolloin alueen kehitys tukee kaupungin taloutta ja 
vetovoimaa. Tuodaan seisakkeen läheisyyteen toimistorakentamista. 

 
Argumentit kehityksen puolesta: 
 
- Nuorikkalan alue sijaitsee strategisesti Raision kehityksen 

keskipisteessä ja hyötyy merkittävästi kaupungin suurimmista 
investoinneista. 

- Junaseisake on jo päätetty ja sen kannattavuus tulee maksimoida 
houkuttelemalla alueelle asukkaita ja palveluita. 

- Rakennuttajat ovat kiinnostuneita kehittämään aluetta, mikä tuo 
ennustettavaa neliöhintakehitystä ja elinvoimaa kaupungille. 

- Tämä aloite tukee Raision kaupungin kasvua ja asemaa 
houkuttelevana kehyskuntana, jossa yhdistyvät sujuvat 
liikenneyhteydet, moderni asuminen ja monipuoliset palvelut. 

 
Tässä aloitteessa on sitä tehokkuutta, mitä esimerkiksi Turun 
raitiotiehankkeesta puuttuu. On oikea hetki tehdä Raisiosta entistä 
houkuttelevampi ja johtava kehyskunta. 
 



Esitän, että Nuorikkalan seisakealueen kehittäminen otetaan osaksi 
kaupungin tulevaisuuden kasvustrategiaa ja että kaupunki ryhtyy 
valmistelemaan alueelle konkreettisia kehityssuunnitelmia. 
 
Kunnioittavasti, Evert Grönblom (ps.) 
 
Heikki Suominen Pirita Efe 
Tanja Parkko  Jukka Rantala 
Aleksi Suro  Mikko Tammelin 
Mika Koivisto 

    
    
Päätös Aloite merkittiin pöytäkirjaan ja lähetettiin kaupunginhallitukselle 

valmisteltavaksi. 
 


